
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 9

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 28 Noviembre 2022

Hora inicio/fin: 19:45 / 21:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Concejal (P Popular)
Vocal (PSOE)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady (*)
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 7 DE NOVIEMBRE DE 2022.

Se aprueba el  acta ordinaria de la  Junta del  Distrito  Oeste celebrada el  7  de 
Noviembre de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente no indica ningún asunto a comentar.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria, se procede a la lectura de aquellas propuestas que se 
han  contestado  desde  los  diferentes  Negociados.  Además  aporta  un  listado  a  cada 
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representante  para  que  revisen  aquellas  peticiones  antiguas  y  comprobar  si  se  han 
realizado o no.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. Verónica Ruiz, Vicepresidenta del Distrito Oeste indicó que abrió un 
SMC el 23 de abril de 2022, con número 22005994 indicando que en el parque colindante 
al puente Siglo XXI, subiendo de Castellón a la UJI. Hay un pequeño monolito en el que se 
indica el nombre del parque, siendo este "Parque de l’ Antic Col.legi Universitari", que está 
tapado ya que han pegado pegatinas y no se aprecia dicho nombre. De este SMC se le 
contestó  que  ya  estaba  solucionado,  no  siendo  así,  ya  que  las  pegatinas  continúan 
pegadas, por lo que nuevamente el 5 de noviembre de 2022, volvió abrir otro SMC con 
número 22017940, del cual todavía no le han contestado al respecto.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
informa  que  los  vecinos  del  barrio  están  preocupados  por  la  situación  en  la  que  se 
encuentra la Plaza de la Era, que por lo visto es titularidad municipal, a través de una 
cesión que realizó Taulell  en su día,  con la  condición de hacer uso de la  plaza en el 
momento en que la mercantil necesitara de ella.

Informa que la red de protección de la zona de juegos ubicados en la Plaza de la 
Era, está rota, por lo que se solicita su reparación.

En la Cuadra Casaña, los sumideros están embozados, habrán de 4 a 5 unidades, 
se solicita que se limpien.

A la salida de la calle Maestro de Vega, que da a la Ctra. Alcora, hay un espejo, 
que está colocado en Ctra. Alcora, justo enfrente de la calle, se solicita que se cambie 
dado que se encuentra defectuoso y no hace la función correspondiente.  

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, informa que en 
la Ctra.  Alcora,  llegando a la Cuadra Los Cubos (desde Castelló) se está haciendo un 
socavón peligroso para la circulación.

Indica que en el paso de peatones situado en frente de la Piscina de la Salera, se 
intentó reparar el socavón existente, pero es insuficiente, se solicita que se vuelva a revisar 
dado que sigue existiendo dicho socavón. 

Pregunta que cuando se va hacer la rotonda a la salida de la calle del Almendro 
con Cuadra Saboner (UE-36), dado que siguen habiendo accidentes de tráfico, ya que los 
vehículos circulan a gran velocidad y cada dos por tres se están rompiendo señales de 
tráfico.

Solicita que se asfalte el tramo de calle del Canal, situado en el Grupo El Carmen.

Informa que en la calle Chopo (recayente al Monasterio de la Transfugación),  hay 
un ceda el paso, pero resulta complicado realizarlo, dado que no hay visibilidad, por ese 
motivo se solicita que se instale un espejo para facilitar la salida a la calle Canal.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, reitera 
la petición de asfaltado en la zona de los contenedores, a la entrada de la urbanización y al 
mismo tiempo solucionar el problema de las raíces de los pinos, que están levantando el 
pavimento.
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Reitera la petición de instalar un baño en la plaza de la asociación.

Reitera la petición de instalar aparatos de gimnasia.

Solicita que se revise el contrato de la empresa de limpieza, ya que la limpieza de 
las urbanizaciones de montaña, deberían realizarse de forma más asidua y no como lo 
tienen estipulado ahora, que es escasas las veces que pasan.

Se reitera la petición de pintura de la caseta de la asociación, al igual que los 
bancos.

Se reitera la poda de las moreras. 

La Sra.  Lorena Bachero, vocal  de Alcaldía,  pregunta cuando se le va a dar 
solución a la salida del Centro Comercial La Salera, por la Carretera Ribesalbes, que se 
podrían plantear hacer una medianera.

Indica que en la Plaza Mar Egeo, se rompió una farola y en su lugar pusieron un 
cono rojo, pero que todavía no la han sustituido.

Comenta que en el Puente Europa, recayente a la Ctra. Alcora, habían placas de 
luces  en  el  pavimento  del  puente,  que  cada  día  se  están  rompiendo  más  y  no  son 
sustituidas, por lo que pregunta si se ha pensado dar otra solución alternativa, a lo que el 
Presidente contesta que se está estudiando la opción de poner unas tiras de led.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, informa que en el centro de la asociación la presión de agua es mínima, sale 
un hilo finito de agua, por lo que solicita que se instale una bomba de presión de agua, 
para cumplir tal fin.

Los vecinos del barrio solicitan que al parque ubicado en la Plaza Jaime Ribes, se 
le de el nombre de “Parque del Roser”, ya que hay construido un monolito en el interior del 
Parque  con ese  nombre,  y  lo  que  ahora  se conoce  como Plaza  Jaime Ribes,  al  vial 
existente se pasará llamar Calle Jaime Ribes.

En la Ctra. Borriol, justo al lado del puente del Barranco del Sol, hay una antigua 
caseta de obra de luz, solicita que se derribe.

Solicita  que se limpie  de hierbas que recaen a  la  vía pública,  procedente  del 
Barranco del Sol, a su paso por el Grupo Roser.

Solicita que se limpien las hierbas en las cuentas del Camino Collet (desde Ctra. 
Borriol hasta la Ronda de Circunvalación Oeste) y de la Cuadra Segunda (desde Camino 
Mestrets hasta Camino Collet).

Reitera la petición de limpieza de tierra de los colectores situados en el Camino 
Collet con Carretera Borriol y el de la Ctra. Borriol, a la altura de Karting Ïndoor.

Solicita la remodelación de una parte de la pared del campo de deportes de la 
Plaza Jaime Ribes, para que quede toda por igual y se pueda utilizar para sentarse cuando 
se celebren actos deportivos.

Reitera la petición de que se instale la placa con el nombre de la dirección de la 
calle Colombia, en el cruce con calle General Marina.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 9
JZ

7A
TM

3F
H

D
PE

XL
N

JC
M

6G
S4

FS
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 3

 d
e 

8 



En la Ctra. Borriol, a la altura de la calle Maria Teresa de Calcuta, hay un paso de 
peatones, se está instalando un semáforo con paneles solares, indica que el color de la luz 
podría ser de un color más visible, en vez de azul.

Informa que justo al  lado de la  Capilla  del  Roser,  habían unas señales y una 
papelera, que se tuvieron que retirar para poder quitar los postes. Ahora que dichos postes 
han sido retirados, hay que volver a instalar las señales y la papelera. Dichos elementos 
los tiene el presidente Pascual Barreda, que cuando vayan a instalarlo que se pongan en 
contacto con él, para facilitar el material.

Se solicita que una vez entre en vigor el nuevo PGOU, el Ayuntamiento debería 
ponerse en contacto  con el  propietario  de la  nave donde está ahora ubicado el  Corte 
Chino, para que proceda a la cesión y urbanización de la calle, donde en la actualidad hay 
unas jardineras, que pasarán a ser titularidad municipal gestionando el ayuntamiento el 
cuidado de las mismas.

Recuerda que en la Plaza Donoso Cortes, se ha instalado un badén a la altura del 
paso de peatones, pero que falta por retirar las bandas sonoras del pavimento de toda la 
rotonda.

En la Cuadra Cuarta de Dalt, a la altura del parking del hospital La Magdalena, 
hay  varios  baches  de  gran  tamaño,  se  solicita  que  sean  reparcheados  en  la  mayor 
brevedad posible. 

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 9
JZ

7A
TM

3F
H

D
PE

XL
N

JC
M

6G
S4

FS
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 4

 d
e 

8 



ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 9

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28 de Novembre de 2022

Hora inicie/fi: 19:45 / 21:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros   absents  :  

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Ssantos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera

EXCUSA ABSÈNCCIA (*)

Concejal (P Popular)
Vocal (PSOE)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady (*)
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

 1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 7 DE NOVEMBRE DE 2022.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 7 de Novembre 
de 2022, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President no indica cap assumpte a comentar.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.
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Per part de la Secretària, es procedeix a la lectura d'aquelles propostes que s'han 
contestat des dels diferents Negociats. A més aporta un llistat a cada representant perquè 
revisen aquelles peticions antigues i comprovar si s'han realitzat o no.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. Verónica Ruiz, Vicepresidenta del Districte Oest va indicar que va obrir 
un SMC el 23 d'abril de 2022, amb número 22005994 indicant que al parc confrontant al 
pont Segle XXI, pujant de Castelló a l'UJI. Hi ha un xicotet monòlit en el qual s'indica el 
nom del parc, sent aquest "Parc de l’ Antic Col.legi Universitari", que està tapat ja que han 
pegat adhesius i no s'aprecia aquest nom. D'aquest SMC se li va contestar que ja estava 
solucionat, no sent així, ja que els adhesius continuen pegades, per la qual cosa novament 
el 5 de novembre de 2022, va tornar obrir un altre SMC amb número 22017940, del qual 
encara no li han contestat sobre aquest tema.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AV  Grup  Reis  i  Ctra.  l'Alcora, 
informa que els veïns del barri estan preocupats per la situació en la qual es troba la Plaça 
de l'Era, que segons sembla és titularitat municipal, a través d'una cessió que va realitzar 
Taulell en el seu moment, amb la condició de fer ús de la plaça en el moment en què la 
mercantil necessitara d'ella.

Informa que la xarxa de protecció de la zona de jocs situats en la Plaça de l'Era, 
està trencada, per la qual cosa se sol·licita la seua reparació.

En la Quadra Casaña, els embornals estan emboçats, hauran de 4 a 5 unitats, se 
sol·licita que es netegen.

A l'eixida del carrer Maestro de Vega, que dona a la Ctra. l'Alcora, hi ha un espill, 
que està col·locat en Ctra. l'Alcora, just enfront del carrer, se sol·licita que es canvie atés 
que es troba defectuós i no fa la funció corresponent. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, informa que en la 
Ctra. l'Alcora, arribant a la Quadra Els Poals (des de Castelló) s'està fent una foradada 
perillosa per a la circulació.

Indica que en el pas de vianants situat davant de la Piscina de la Salera, es va 
intentar reparar la foradada existent, però és insuficient, se sol·licita que es torne a revisar 
atés que continua existint aquesta foradada. 

Pregunta que quan es va fer  la  rotonda a l'eixida del  carrer  de l'Ametler  amb 
Quadra Saboner (UE-36),  atés que continuen havent-hi  accidents de trànsit,  ja que els 
vehicles circulen a gran velocitat i cada dues per tres s'estan trencant senyals de trànsit.

Sol·licita que s'asfalte el tram de carrer del Canal, situat en el Grup El Carmen.

Informa que al carrer Xop (que dona al Monestir de la Transfugación), hi ha un 
cedisca el pas, però resulta complicat realitzar-lo, atés que no hi ha visibilitat, per aqueix 
motiu se sol·licita que s'instal·le un espill per a facilitar l'eixida al carrer Canal.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La  Joquera,  reitera la 
petició  d'asfaltat  en la  zona dels contenidors,  a l'entrada de la urbanització i  al  mateix 
temps solucionar el problema de les arrels dels pins, que estan alçant el paviment.

Reitera la petició d'instal·lar un bany en la plaça de l'associació.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 9
JZ

7A
TM

3F
H

D
PE

XL
N

JC
M

6G
S4

FS
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 6

 d
e 

8 



Reitera la petició d'instal·lar aparells de gimnàstica.

Sol·licita que es revise el contracte de l'empresa de neteja, ja que la neteja de les 
urbanitzacions de muntanya, haurien de realitzar-se de forma més assídua i no com ho 
tenen estipulat ara, que és escasses les vegades que passen.

Es reitera la petició de pintura de la caseta de l'associació, igual que els bancs.

Es reitera la poda de les moreres. 

La Sra. Lorena Bachero, vocal d'Alcaldia, pregunta quan se li donarà solució a 
l'eixida  del  Centre  Comercial  La  Salera,  per  la  Carretera  Ribesalbes,  que  es  podrien 
plantejar fer una mitgera.

Indica que en la Plaça Mar Egeo, es va trencar un fanal i en el seu lloc van posar 
un con roig, però que encara no l'han substituïda.

Comenta que en el Pont Europa, que dona a la Ctra. l'Alcora, havien plaques de 
llums en el paviment del pont, que cada dia s'estan trencant més i no són substituïdes, per 
la qual cosa pregunta si s'ha pensat donar una altra solució alternativa, al que el President 
contesta que s'està estudiant l'opció de posar unes tires de led.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, informa que en el centre de l'associació la pressió d'aigua és mínima, ix un fil 
finit d'aigua, per la qual cosa sol·licita que s'instal·le una bomba de pressió d'aigua, per a 
complir tal fi.

Els veïns del barri sol·liciten que al parc situat en la Plaça Jaime Ribes, se li del 
nom de “Parc del Roser”, ja que hi ha construït un monòlit a l'interior del Parc amb aqueix 
nom, i el que ara es coneix com a Plaza Jaime Ribes, al vial existent es passarà dir Carrer 
Jaime Ribes.

En la Ctra. Borriol, just al costat del pont del Barranc del Sol, hi ha una antiga 
caseta d'obra de llum, sol·licita que es derroque.

Sol·licita  que  es  netege  d'herbes  que  recauen  a  la  via  pública,  procedent  del 
Barranc del Sol, al seu pas pel Grup Roser.

Sol·licita que es netegen les herbes en els comptes del Camí Collet (des de Ctra. 
Borriol  fins a la Ronda de Circumval·lació Oest)  i  de la Quadra Segona (des de Camí 
Mestrets fins a Camí Collet).

Reitera la petició de neteja de terra dels col·lectors situats en el Camí Collet amb 
Carretera Borriol i el de la Ctra. Borriol, a l'altura de Karting Ïndoor.

Sol·licita la remodelació d'una part  de la paret  del camp d'esports de la Plaça 
Jaime Ribes,  perquè  quede tota  per  igual  i  es  puga  utilitzar  per  a  asseure's  quan se 
celebren actes esportius.

Reitera  la  petició  que  s'instal·le  la  placa  amb  el  nom  de  l'adreça  del  carrer 
Colòmbia, en l'encreuament amb carrer General Marí.
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En la Ctra. Borriol, a l'altura del carrer Maria Teresa de Calcuta, hi ha un pas de 
vianants, s'està instal·lant un semàfor amb panells solars, indica que el color de la llum 
podria ser d'un color més visible, en comptes de blau.

Informa que  just  al  costat  de  la  Capella  del  Roser,  havien uns senyals  i  una 
paperera, que es van haver de retirar per a poder llevar els pals. Ara que aquests pals han 
sigut retirats, cal tornar a instal·lar els senyals i la paperera. Aquests elements els té el 
president Pascual Barreda, que quan vagen a instal·lar-lo que es posen en contacte amb 
ell, per a facilitar el material.

Se sol·licita que una vegada entre en vigor el nou PGOU, l'Ajuntament hauria de 
posar-se en contacte amb el propietari de la nau on està ara situat el Tall Xinés, perquè 
procedisca a la cessió i urbanització del carrer, on en l'actualitat hi ha unes jardineres, que 
passaran a ser titularitat municipal gestionant l'ajuntament la cura d'aquestes.

Recorda que en la Plaça Donoso Corts, s'ha instal·lat un gual a l'altura del pas de 
vianants, però que falta per retirar les bandes sonores del paviment de tota la rotonda.

En la Quadra Quarta de Dalt, a l'altura del pàrquing de l'hospital La Magdalena, hi 
ha diversos sots de gran grandària, se sol·licita que siguen reapedaçaments en la major 
brevetat possible. 

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s'alça  la  sessió,  sent  les vint-i-una 
hores, estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, 
en el lloc i data al principi expressats.  
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